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Из семейного альбома Медведевых. Фотографии

(Публикация Дмитрия Ж. Медведева, Маргариты Н. Медведевой)

Фото 1. Ж.А. Медведев в лаборатории изотопов в Московской сельскохозяйственной академии 
им. К. А. Тимирязева (ТСХА). 1955 г.

Fig. 1. Zh.A. Medvedev in the laboratory of isotopes at the Moscow Agricultural Academy  
named after K.A. Timiriazev (MTAA). 1955

Фото 2. Ж.А. Медведев с коллегами у здания Геронтологического исследовательского центра. 1974 г.
Fig. 2. Zh.A. Medvedev and his colleagues in front of the Gerontological Research Center. 1974



60 ИСТОРИКО-БИОЛОГИЧЕСКИЕ ИССЛЕДОВАНИЯ. 2019. Том 11. № 2

Фото 3. Ж.А. Медведев на дороге, ведущей в Чернобыль. 1990 г.
Fig. 3. Zh.A. Medvedev on the road leading to Chernobyl. 1990

Фото 4. Ж.А. Медведев и Робин Холлидей, директор лаборатории в Национальном институте 
медицинских исследований (National Institute of Medical Research).

Fig. 4. Zh.A. Medvedev and Robin Holliday, director of laboratory at the National Institute  
of Medical Research
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Фото 5. Ж.А. Медведев в своём рабочем кабинете дома. 2008 г.
Fig. 5. Zh.A. Medvedev in his study at home. 2008

Фото 6. Ж.А. Медведев пилит бревно. 2018 г. (?)
Fig. 6. Zh.A. Medvedev is sawing a log. 2018 (?)



62 ИСТОРИКО-БИОЛОГИЧЕСКИЕ ИССЛЕДОВАНИЯ. 2019. Том 11. № 2

From the Medvedev’s family album. Photos

(Publication of Dmitrii Zh. Medvedev, Margarita N. Medvedeva)

Selected photos of Zhores A. Medvedev from the family archive are provided to the Studies in the History 
of Biology by his widow and son.

Фото 7. Урожай овощей, выращенных супругами Медведевыми на домашнем огороде. 2018 г. (?)
Fig. 7. The harvest of vegetables grown by the Medvedev spouses in their home garden. 2018 (?)


